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Opening

Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Mededelingen
Stavaza risicotool: OD Twente heeft samen met OD IJsselland en de
provincie hieraan gewerkt. Het is vertaald en aangepast op de
Omgevingswet. Beleidsmatige uitgangspunten moeten nog worden
toegevoegd, zodat het ook kan worden gebruikt voor de planning.
Stavaza Omgevingswet: OD Twente ligt goed op schema en er vindt
veel overleg plaats met de deelnemers. Een groep wordt gevormd die
eventuele knelpunten snel kan oppakken.
Mandaten: De mandaten liggen bU de gemeenten en de provincie waar
ze door de individuele colleges worden vastgesteld.
Stavaza Out of the box-maatregelen: Maatregelen zijn door het AB
vastgesteld en onlangs ge6ffectueerd op het onderdeel
stikstofadviezen. Het geeft verlichting en inmiddels worden drie nieuwe
medewerkers opgeleid. Aan het einde van het jaar zou het opgelost
moeten zijn.
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5.1

Vaststellen verslag van de vergadering van 6 april 2023
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

TER BESLUITVORMING

Jaarstukken 2022 Oaarrekening en jaarverslag)
Er is sprake van een positief resultaat en de accountantsverkIaring is ook
bijgevoegd. De jaarstukken zijn ter informatie naar raden en staten gestuurd, zij
kunnen hier geen zienswijze op indienen. Rijssen-Holten heeft in de zienswijze
op de begroting wel aangegeven liever geen herbestemming te zien, maar een



volledige teruggave aan de deelnemers. Door middel van resultaatbestemming
wordt met het resultaat de algemene reserve bijgesteld naar 5% conform het
bedrijfsplan. Daarnaast gaat een deel naar de implementatie van de
Omgevingswet en is een deel bedoeld voor de verdere ontwikkeling van de
recruitmentstrategie. Het restant gaat terug naar de deelnemers, zoals Rijssen-
Holten dat graag ziet. Het AB is akkoord.

5.2 Afkoopregeling Sociaal Plan
De afkoopregeling is eerder besproken in het AB waarin is afgesproken de
regeling eerst individueel te bespreken met de deelnemers. Dat is gebeurd en
tevens heeft een inventarisatie van de deelnemers plaatsgevonden.
Deelnemers kunnen zelf bepalen of zij willen deelnemen of niet. Omdat het AB
heeft aangegeven wel commitment te willen over de regeling, ligt het nu ter
besluitvorming voor. Afwikkeling vindt plaats in 2023. Volgende week
ontvangen de financials een memo met een deadline, dit is conform de wens
van de financials. Het AB is akkoord.
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6.1

TER BESPREKING

Voorjaarsrapportage
Vanuit OD Twente wordt een toelichting gegeven op de voorjaarsrapportage.
De tweede begrotingswijziging over 2023 is hier nog niet in verwerkt, maar die
wordt meegenomen in de najaarsrapportage. Lasten van de CAO zijn wel
verwerkt. Wat de productie betreft ligt OD Twente op dit moment met 102% op
schema. WeI zijn er fluctuaties tussen partners onderling. Aangegeven wordt
dat grote behoefte bestaat aan seniorjuristen.
Jaimi vraagt hoe het gaat met de out-of-the-box maatregelen omdat eerder is
aangegeven meer aan de voorkant te willen gaan zitten. Martijn geeft aan dat
gestart wordt met de meldingscoach. Resultaten daarvan zijn nu nog niet
zichtbaar. Het duurt even voordat de gevolgen van de maatregelen zichtbaar
zijn. OD Twente blijft in gesprek met de deelnemers. Benoemd wordt nog de
heisessie die onlangs is geweest met de accounthouders. Dat is positief
ontvangen.

6.2 Bespreken stavaza en gevolgen pijlers IBP
Magdeleen Sturm geeft een presentatie over de 6 pijlers van het
Interbestuurlijk Programma (IBP) en de gevolgen daarvan voor de OD Twente.
Het doel is de bestuurders op gelijke vlieghoogte te brengen. De presentatie is
reeds gedeeld. Eerder was zij aanwezig bij het DB en toen is afgesproken om
ook aan te sluiten bij het AB om de ontwikkelingen te delen. Ze sluit aan bij
veel AB’s van omgevingsdiensten. Overal verloopt het gesprek anders.
Het is vooral van belang hoe met bepaalde vraagstukken om te gaan. De
pijlers worden kort besproken. Vooral pijler 1 roept vragen op in verband met
de robuustheid van omgevingsdiensten. Benoemd wordt dat het vooral van
belang is om met elkaar het gesprek te blijven voeren en de ontwikkelingen te
blijven volgen. Dit onderwerp zal de komende tijd vaker aan de orde komen.
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7.1

TER KENNISNAME

Projectplan energie
Het AB neemt kennis van bijgevoegd projectplan. In dit plan zijn verschillende
projecten op het gebied van energie gebundeld. De eerste rapportage volgt
later deze maand. Het wordt separaat gemonitord en gedeeld. Het is de
bedoeling dat energie een volwaardig specialisme wordt.
Jaimi geeft aan dat het goed is dat dR is opgesteld. Over zijn vraag ten aanzien
van biogas wordt hij apart bijgepraat.
Sander vraagt in hoeverre de financiering na 2026 is geborgd. Dat is nu nog
niet geborgd, maar binnenkort komt de OD Twente hierop terug bij de
deelnemers.

7.2

8

Termijnagenda
Het AB neemt kennis van bijgevoegde termijnagenda.

Rondvraag en sluiting
Er zijn geen punten voor de rondvraag.
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